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COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE
LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 17 DE JUNY DE 2025 / COMISIÓN DE BIENESTAR
SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA
DEL DIA 17 DE JUNIO DE 2025

En la Sala de Comissions I, pati A, 2n pis de l'edifici de l'antiga Fàbrica de Tabacs, sent les
nou hores i quaranta minuts, del dia desset de juny de 2025, es reunix en sessió ordinària la
Comissió Informativa de Benestar Social, Educació, Cultura i Esports, amb l'assistència dels
components d'esta, el Sr. José Luis Moreno Maicas en qualitat de President, la Sra. Marta
Torrado de Castro, el Sr. Santiago Ballester Casabuena, la Sra. Maite Ibáñez Giménez, la Sra.
Lucía Beamud Villanueva, el Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Gloria Tello
Company i la Sra. Mónica Gil Cano. També hi assisteixen la Sra. Rocío Gil Uncio, la Sra. Nuria
Llopis Borrego i el Sr. Javier Ismael Mateo García. I actua com a Secretari, per delegació del
Secretari General i del Ple, José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació, si és el cas, de l'acta anterior de la Sessió anterior de data 20 de maig de 2025.
Aprobación, en su caso, del acta de la Sesión anterior de fecha 20 de mayo de 2025.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 20 de maig de 2025, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. Com que no hi ha cap observació, queda aprovada d'acord amb el que prescriu
l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
EXPEDIENT / : E-01904-2025-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
SERVICI DE FESTES I TRADICIONS. Proposa l'aprovació de Festivitats Locals 2026.
SERVICIO DE FIESTAS Y TRADICIONES. Propone la aprobación de Festividades Locales
2026.

DEBAT

El Sr. Fuset presenta una esmena "in voce" sobre la Festivitat Sant Vicent Màrtir, en la
qual assenyala que hi havia un acord amb l'Arquebisbat per a moure la data de la festivitat per a
poder aprofitar-la per més gent que treballa fora i no pot gaudir d'esta. Altres festes s'han mogut.
Podria traslladar-se bé a falles o bé al Dijous Sant, este últim ajudaria a la conciliació familiar per
ser festa escolar dels xiquets. A continuació presenten una esmena a la proposta d'acord que es
transcriu:

"Llevar al Consejo Social de la Ciudad este debate para escuchar a las entidades
interesadas, sobre cuándo ubicar esta festividad para que resulte más aprovechada."

La Sra. Llopis señala que este debate ya lleva unos años. El tema de fallas también sería
muy interesante para ayudar a la conciliación en esas fiestas con los vecinos que no son falleros,
que contarían con un día festivo más.

La Sra. Gil Cano indica que es el mismo debate y señala que ellos respetarán la opinión y
deseo de los festeros, igual que el Arzobispado respeta que la delegación fije y mantenga esta
fecha. Ellos lo mantendrán.

El Sr. Ballester contesta que en Valencia hay catalogadas sesenta y dos fiestas. Mover
cualquiera implica acabar afectando a otras. Además se ha hablado con el Arzobispado y al
nuevo Arzobispo le gusta y prefiere respetar las fechas fijadas tradicionalmente.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la proposta d'acord amb la esmena plantejada pel grup municipal
Compromís i s'acorda rebutjar-la per majoria de quatre vots en contra del Sr. José Luis Moreno
Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester
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Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i de tres vots a favor de la Sra. Lucía
Beamud Villanueva (Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Glòria
Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

A continuació, se sotmet a votació la proposta d'acord presentada inicialment, i s'acorda
aprovar-la per majoria de quatre vots a favor del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la
Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la
Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i de tres vots en contra a favor de la Sra. Lucía Beamud Villanueva
(Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Glòria Tello Company
(Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

ACORD 

"Hechos

Primero. La concejal delegada de Fiestas y Tradiciones y el concejal delegado de Fallas, en
la moción conjunta de fecha 6 de junio de 2025, de acuerdo con lo establecido en el artículo 37.2
del Texto refundido de la ley del estatuto de los trabajadores y disposiciones concordantes,
proponen que se declaren como fiestas locales que tienen que figurar en el calendario laboral para
el año 2026 los días 22 de enero, san Vicente Mártir, patrón de la ciudad de Valencia y 13 de
abril, san Vicente Ferrer, patrón de la Comunidad Valenciana.

A los anteriores hechos le son de aplicación los siguientes

Fundamentos de Derecho

I. Los artículos 37.2 del texto refundido de la Ley del Estatuto de los Trabajadores,
aprobado mediante Real decreto legislativo 2/2015, de 23 de octubre, y el 45 del Real Decreto
2001/1983, de 28 de julio, sobre jornadas especiales de trabajo, establecen que las fiestas
laborales, que tendrán carácter retribuido y no recuperable, no podrán exceder de 14 en el año, de
las cuales 2 serán locales.

II. El Decreto 158/2020, de 23 de octubre, del Consejo, de determinación del calendario
laboral en el ámbito territorial de la Comunidad Valenciana, ha establecido las doce fiestas
laborales en el ámbito de la Comunidad. Este calendario se completará por las corporaciones
locales de la Comunidad Valenciana, a las cuales corresponde determinar hasta dos fiestas de
carácter local.

III. El órgano competente para determinar los dos días de fiestas locales es el Pleno del
Ayuntamiento, en virtud de la competencia que tiene atribuida por el artículo 46 del RD
2001/1983, de 28 de julio, en relación con el artículo 37.2 del Texto refundido de la ley del
estatuto de los trabajadores, aprobado por Real decreto legislativo 1/1995, de 24 de marzo.

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:
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Único. Establecer como fiestas locales a incluir en el calendario laboral para el año 2026,
como días inhábiles a efectos laborales, retribuidos y no recuperables, los días 22 de enero, san
Vicente Mártir, patrón de la ciudad de Valencia y 13 de abril, san Vicente Ferrer, patrón de la
Comunidad Valenciana."

El Sr. President planteja tractar el punt 6 de l'ordre del dia a continuació perquè puguen
intervindre les entitats que l'han sol·licitat.

3 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís, relativa
a "Instar a la Generalitat Valenciana a posar fi al caos en l'Atenció Primària en l'assistència
sanitària a la Ciutat de València".
Moción que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís, relativa
a "Instar a la Generalitat Valenciana a poner fin al caos en la Atención Primaria en la
asistencia sanitaria en la Ciudad de València".

MOCIÓ

"L'Atenció Primària constitueix el primer nivell d'accés al sistema públic de salut i
representa un pilar essencial per a garantir una assistència sanitària universal, equitativa i de
qualitat. No obstant això, en els últims mesos, els veïns i veïnes de València estan sofrint una
situació alarmant que compromet seriosament el seu dret a una atenció sanitària digna.

Els temps d'espera per a obtenir cita amb el metge de família o pediatra superen amb
freqüència els 7 i fins i tot 10 dies, la qual cosa converteix a l'Atenció Primària en un recurs
ineficaç per a la resolució de problemes de salut lleus o moderats. Aquesta demora empeny a
molts ciutadans a acudir als serveis d'urgències, generant una sobrecàrrega encara major del
sistema.

A més, els centres de salut estan profundament saturats, amb professionals al límit de la
seva capacitat, agendes mèdiques desbordades i sense possibilitat de realitzar un adequat
seguiment dels pacients, especialment aquells amb malalties cròniques o en situació de
vulnerabilitat.

Tot això és conseqüència d'una falta estructural de recursos humans i materials, agreujada
per una gestió deficient que no ha sabut anticipar ni resoldre els problemes que arrossega
l'Atenció Primària des de fa anys. Situació que es vora agreujada per la retallada de 1000.000.000
€ en sanitat en els pressupostos de la Generalitat recentment aprovats.

Des de l'Ajuntament de València, com a institució més pròxima a la ciutadania, no podem
romandre impassibles davant aquesta situació. És la nostra responsabilitat alçar la veu en nom
dels nostres veïns i veïnes i exigir a l'administració competent, la Generalitat Valenciana, que
adopte immediatament les mesures necessàries per a garantir una Atenció Primària pública,
universal, àgil i de qualitat.
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Per tot això, plantegem les següents propostes d’acord:

Primer. Instar a la Generalitat Valenciana i, en particular, a la Conselleria de Sanitat
Universal i Salut Pública, a adoptar de manera urgent un pla de xoc per a millorar l'Atenció
Primària, que inclogui:

- La reducció dels temps d'espera per a obtenir cita mèdica en els centres de salut.

- El reforç immediat de les plantilles mèdiques i d'infermeria en Atenció Primària,
especialment en els barris i districtes més saturats de la ciutat de València.

- La millora de l'organització interna dels centres de salut per a garantir un adequat
seguiment dels pacients crònics i vulnerables.

- La dotació de recursos tècnics i administratius suficients per a desburocratitzar les
consultes mèdiques.

. Reafirmar el compromís de l'Ajuntament de València amb la defensa d'una sanitatSegon
pública, universal i de qualitat, com a dret bàsic de la ciutadania."

DEBAT

La Sra. Beamud explica la moció. Afig que és un tema preocupant perquè la Generalitat ha
retallat els pressupostos en esta matèria pel que és més preocupant. És un tema que afecta de
manera directa als veïns/as de la ciutat.

La Sra. Ibáñez señala que está de acuerdo con la moción pero en el punto 2 de la moción
añaden lo siguiente:

"en la temporada de vacaciones de verano."

La Sra. Beamud indica que accepten l'addició.

La Sra. Gil Cano contesta que los centros de salud no son competencia municipal, que el
foro adecuado es en Les Corts. Añade que desde aquí puede tomar nota pero el concejal no tiene
capacidad de incidir en la plantilla de la Conselleria de Sanidad.

La Sra. Beamud assenyala que no és la primera vegada que l'oposició o el govern
municipal presenta una moció sobre temes que afecten la ciutat encara que siga competència
aliena, sol·licitant instar. Afig que la presentaran en les Corts, però la seua obligació com a
regidora és presentar-la ací també.

La Sra. Gil Uncio apunta que hace poco fue al Congreso Nacional de Pediatría que se
celebró en Valencia y estuvo escuchando todos los parlamentos y la conclusión es que en
Valencia las plazas de MIR de pediatría se agotan enseguida y no se amplían, habría que instar al
gobierno de España a que añadan más plazas.
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La Sra. Beamud contesta que li sembla molt bé el que ha plantejat la Sra. Gil i indica que
s'afija el següent punt a la seua moció:

"Instar al Gobierno de España a ampliar las plazas MIR de pediatría en Valencia.".

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció amb les esmenes formulades, i s’acorda rebutjar-la per
majoria de quatre vots en contra del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta
Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica
Gil Cano (VOX) i tres vots a favor de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), del Sr.
Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra.
Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relativa a
"Impulsar el cinema i la cultura a la fresca durant l'estiu en els barris i pobles de València".
Moción que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativa a
"Impulsar el cine y la cultura a la fresca durante el verano en los barrios y pueblos de
València".

MOCIÓ

"Exposició de Motius

Cada volta són més les persones que passen els mesos d’estiu a la ciutat de València,
ja siga per motius laborals, econòmics o familiars. Esta realitat contrasta amb una reduïda
programació cultural institucional que, sovint, es concentra en els mesos previs a l’estiu o
s’orienta majoritàriament cap al turisme i als grans esdeveniments del centre de la ciutat, deixant
una oferta escassa d’activitats culturals als barris i pobles durant el mes d’agost.

Eixa manca d’activitat cultural accessible i de qualitat durant el període estival afecta
especialment la població que no disposa de segona residència o de recursos per a viatjar, així
com moltes famílies amb criatures, persones majors i altres col·lectius que continuen vivint el dia
a dia a la ciutat durant els mesos més calorosos.

Per altra banda, València ja compta amb experiències reeixides impulsades per l’anterior
govern com Cultura als Barris o la Correfira de la Gran Fira de València, iniciatives que han
demostrat que la cultura de proximitat no sols acosta les arts escèniques, la música o altres
expressions culturals a tota la ciutadania, sinó que també contribuïx a reforçar la cohesió social,
la dinamització dels espais públics i l’ús del valencià com a llengua vehicular de la vida cultural.
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Amb eixe esperit, Compromís vol proposar a l’Ajuntament de València impulsar, també
durant l’estiu, propostes culturals descentralitzades, gratuïtes i de qualitat, que permeten aprofitar
els espais públics a la fresca i, al mateix temps, donar visibilitat a la creació audiovisual i artística
valenciana, europea i mediterrània.

Estes iniciatives poden esdevindre una ferramenta per a reforçar el sentiment de comunitat,
fomentar la convivència i garantir l’accés universal a la cultura, sense barreres econòmiques ni
geogràfiques i són també una oportunitat de difondre entre el gran públic el treball de festivals
consolidats com la Mostra o Cinema Jove.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de València acorda:

1. Impulsar durant este estiu un programa pilot de “Cinema als barris”, gratuït i obert a tota
la ciutadania, que porte projeccions cinematogràfiques a diferents espais públics dels barris i
pobles de València, donant prioritat a les produccions valencianes i acostant el cinema
mediterrani als carrers de la ciutat.

2. Programe, a partir de les experiències consolidades de la Correfira i Cultura als Barris,
un cicle de “Cultura a la fresca” durant el mes d’agost, amb una programació cultural itinerant
que incloga música, teatre, dansa, monòlegs, contacontes o altres expressions artístiques i que
servisca també com a ferramenta de promoció lingüística del valencià.

3. Estudiar, en funció dels resultats d’esta edició pilot, la viabilitat de consolidar estes
iniciatives com a part de l’oferta cultural anual de la ciutat, amb especial atenció a la
descentralització territorial, l’accessibilitat i la promoció de la creació artística valenciana."

DEBAT

El Sr. Fuset explica la moció. Afig que ha vist l'alternativa presentada pel grup municipal
Popular, que a continuació es transcriu, i li agradaria que anara més ambiciosa:

"ÚNICA – Que los técnicos municipales del Servicio de Recursos Culturales estudien la
posibilidad de implantar una nueva campaña municipal de proximidad en los meses de verano
en la ciudad de València, con una oferta cultural diversificada y entre cuyas actividades se
incluya un ciclo de cine a la fresca, con carácter previo a la convocatoria de la próxima
licitación para la prestación de los servicios de organización y de los servicios complementarios
para la realización de las actividades culturales impulsadas por el citado servicio municipal, en
colaboración con el Institut Valencià de Cultura (IVC) y con la Asociación Valenciana de
Empresarios de Cine (AVECINE), y siempre y cuando exista disponibilidad presupuestaria y
recursos humanos suficientes y adecuados a tal efecto."

La Sra. Ibáñez señala que su grupo está de acuerdo con la moción y añade que algunos
proyectos anteriores no han seguido adelante y es una pena, como el de "Cinema a la fresca". La
alternativa del grupo municipal Popular le parece floja, no se puede además atribuir a los técnicos
una decisión que es política. Debe concretarse más.

El Sr. President contesta que, quant a la part més administrativa, enguany no es pot posar
en marxa perquè es va iniciar en l'exercici 2024 una licitació que no era només per a això sinó
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que arreplega més casos per a cultura als barris i a les pedanies. Per tant, hi ha un contracte amb
una empresa amb recursos destinats a això i no el valoraran per a l'any que ve. Quant a la part
artística, no ha funcionat tan bé com s'esperava, en concret alguna activitat. Per això proposa
estudiar bé el que ara s'oferix per a valorar i incorporar per a l'any que ve alguna experiència del
que planteja la moció.

El Sr. Fuset creu que el Palau podria contractar eixa oferta complementària. No obstant
això, per a intentar consensuar, proposa llevar això de "disponibilitat pressupostària" perquè ell
podrà sol·licitar eixe crèdit per al pressupost de l'any que ve i proposa afegir "prioritzar les
produccions valencianes".
El Sr. President contesta que estan d'acord amb totes dues modificacions.

La Sra. Ibáñez solicita añadir que el estudio de los técnicos sea para el año que viene.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular amb les
esmenes plantejades pel grup municipal Compromís i pel grup municipal Socialista i s'acorda
aprovar-la per unanimitat.

ACORD 

"ÚNICA – Que los técnicos municipales del Servicio de Recursos Culturales estudien, para
el año que viene, la posibilidad de implantar una nueva campaña municipal de proximidad en los
meses de verano en la ciudad de València, con una oferta cultural diversificada, priorizando las
producciones valencianas, y entre cuyas actividades se incluya un ciclo de cine a la fresca, con
carácter previo a la convocatoria de la próxima licitación para la prestación de los servicios de
organización y de los servicios complementarios para la realización de las actividades culturales
impulsadas por el citado servicio municipal, en colaboración con el Institut Valencià de Cultura
(IVC) y con la Asociación Valenciana de Empresarios de Cine (AVECINE)."

5 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000072-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa al
"Dia Internacional de l'Orgull LGTBIQ+".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa al
"Día Internacional del Orgullo LGTBIQ+".

MOCIÓ

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El mes de junio es internacionalmente reconocido como el mes del Orgullo LGTBIQ+, una
fecha en la que se reivindican los derechos, la dignidad y la igualdad de las personas del
colectivo, así como la lucha contra todas las formas de discriminación y violencia por motivos de
orientación sexual, identidad o expresión de género.
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La ciudad de València ha sido históricamente un referente de diversidad, respeto y libertad.
Sin embargo, en los últimos años estamos asistiendo a un preocupante retroceso en la protección
y garantía de los derechos del colectivo LGTBIQ+, tanto en nuestra ciudad como en el conjunto
de la Comunitat Valenciana. Este retroceso se ha materializado en iniciativas como la reciente
reforma de la Ley Trans valenciana, promovida por el actual gobierno autonómico de derechas,
que supone un grave paso atrás en los derechos conquistados por las personas trans y en general
por todo el colectivo.

Además, el actual equipo de gobierno del Ayuntamiento de València ha decidido no colgar
la bandera del arcoíris en el balcón del consistorio en los últimos dos años, rompiendo con una
tradición institucional que visibilizaba el compromiso de nuestra ciudad con los valores de
igualdad, diversidad y libertad.

Queremos recordar que la bandera arcoíris no representa a ningún partido político ni
ideología concreta, sino que es símbolo de la lucha por los derechos humanos de millones de
personas. Defender la igualdad no es una cuestión partidista, sino un deber democrático e
institucional.

Por todo ello, y en el marco de la celebración del Día Internacional del Orgullo LGTBIQ+
(28 de junio), se realiza la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

Única. Que el Ayuntamiento de València se comprometa a colgar la bandera del orgullo
LGTBIQ+ en el balcón principal del edificio consistorial con motivo del Día Internacional del
Orgullo, como símbolo de apoyo institucional a los derechos del colectivo LGTBIQ+ y de
rechazo a cualquier forma de discriminación por orientación sexual, identidad o expresión de
género." 

DEBAT

La Sra. Llopis explica la moción.

El Sr. Fuset indica que el seu grup està conforme amb la moció. L'excusa sempre era la
sentència del Tribunal Constitucional que no era constitucional però ja han sentències que han
variat de criteri.

La Sra. Gil Uncio señala que este debate ya está superado para este Ayuntamiento y
gobierno. No se colocan banderas en la fachada del Ayuntamiento. Se ha procedido a la
iluminación en la fachada del edificio del Ayuntamiento, en la fuente de la Plaza del
Ayuntamiento y otros edificios durante toda la semana. Además se han proyectado mupis
digitales por toda la ciudad.

La Sra. Llopis indica estar de acuerdo con iluminar pero no visibiliza igual.

VOTACIÓ
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Se sotmet a votació la moció i s'acorda rebutjar-la per majoria de quatre vots a favor del Sr.
José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr.
Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX), i tres vots en contra
de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de
la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista). 

6 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000072-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa al
"Camp de Futbol de Benicalap".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa al
"Campo de Futbol de Benicalap".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt segon de l'orde del dia.

MOCIO

"El barrio de Benicalap cuenta con una larga tradición deportiva y una intensa vida
asociativa, en la que el fútbol desempeña un papel central, especialmente entre los más jóvenes.
El , además de ser un espacio deportivo, es un punto de encuentrocampo de fútbol de Benicalap
para las familias del barrio y lugar clave para la y el desarrollo personal ycohesión social 
colectivo de niños, niñas y adolescentes.

El U.D. Benicalap lleva desarrollando durante años su proyecto deportivo en este campo,
dónde además de la práctica deportiva, también aporta a los niños y niñas valores de

. Como gran parte de los clubes de València, es un pilarconvivencia, esfuerzo e inclusión
esencial en el tejido asociativo del barrio, sostenido de forma altruista por madres, padres y
vecinos.

Sin embargo, las , tanto en elinstalaciones actuales presentan deficiencias notables
estado del polideportivo que forma parte del mismo, como en los vestuarios, la iluminación o la
accesibilidad a través de zonas verdes sin mantenimiento. El estado actual limita la capacidad del
club para desarrollar sus actividades en condiciones óptimas y, en ocasiones, pone en riesgo la
seguridad y el bienestar de los y las deportistas.

Desde el , entendemos que el  no soloGrupo Municipal Socialista deporte de base
merece reconocimiento, sino también  Mejorar las instalacionesapoyo institucional y recursos.
del campo de fútbol de Benicalap es, apostar por el deporte base, por el tejido asociativo del
barrio y por enseñar valores a los niños y niñas.

Por todo ello,  se presentan las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO
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1. Que el Ayuntamiento de València se compromete a realizar una auditoría técnica
 incluyendo eldel estado actual de la instalación del campo de fútbol de Benicalap,

polideportivo, vestuarios, accesos, iluminación, zonas verdes, arbolado y elementos de seguridad.

2.  Acometer las mejoras necesarias en el campo de fútbol de Benicalap, priorizando
aquellas actuaciones que garanticen la seguridad y accesibilidad de las instalaciones.

3.  Reconocer el papel fundamental de los clubes de fútbol de barrio como parte
activa del tejido asociativo."

DEBAT

La Sra. Polo, representante de la Asociación de Vecinos Benicalap-Entrecaminos, indica
que sabe que la Concejala ha hecho más propuestas para el Polideportivo. Indica que aparece el
punto del rocódromo que ellos no comparten porque lo que solicitan tradicionalmente es arreglar
y ampliar los vestuarios del fútbol, ahora hay seis y no son suficientes. Además quieren que se
mejore lo que hay no que se incluyan ahora cosas nuevas como el rocódromo.

El Sr. Pérez, representante del Club de Fútbol Unión Deportiva Benicalap, señala que
envían gente de parques y jardines a trabajar al jardín y usan los baños del polideportivo porque
así se lo dice el propio Ayuntamiento, cuando allí hay muchos niños practicando deporte y
usando los vestuarios. Insiste en el tema del rocódromo y patinaje porque no es algo que quiera el
Club ni los vecinos. El fútbol es una manera de sacar a los niños de la calle porque es un barrio
humilde, es una labor muy bonita para el barrio en la que llevan volcados años y necesitan tener
unas instalaciones en condiciones, con un polideportivo actual que viene de hace muchos años y
que se construyó de forma provisional para dar servicios al barrio y así siguen después de treinta
años.

El Sr. Mateo da las gracias a los dos representantes por dar explicación tan clara de los
vecinos. Se está alargando más de lo deseado la actuación y la remodelación del polideportivo.
Añade que hace falta una actuación importante también en el parque porque falta mantenimiento.
Solicitan incluir en el punto 4 de la moción instar a la Delegación de Parques y Jardines que se
pongan en marcha las obras cuanto antes, si puede ser en julio, para poner en valor el gran trabajo
de los clubes deportivos de la ciudad.

La Sra. Beamud agraïx a les dues persones que han vingut en horari laboral fer eixe esforç
i la gran faena que estan fent en el barri. Des del grup municipal Compromís han presentat una
moció a la Comissió d'Urbanisme, Parcs i Jardins, Espais Naturals i Millora Climàtica perquè
s'instal·len més banys als parcs de la ciutat perquè és una necessitat evident en les zones verdes.

La Sra. Gil Uncio agradece su presencia a los representantes vecinales y comenta que ayer
estuvieron en la instalación. Añade que es un proyecto de principios del ejercicio 2024 que lanzó
este gobierno. Ni se ha heredado del gobierno anterior, ni ha sido una reacción a la moción del
grupo municipal socialista, sino que es un proyecto de este gobierno al ver, cuando llegaron al
gobierno, cómo estaba la instalación. El trabajo que hace el club es tremendo pero en los últimos
ocho años no hubo inversión en la instalación y eso es determinante. Remarca que destinarán
cuatrocientos mil euros para cambiar los vestuarios, poner una valla perimetral, cambiar las
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canchas de baloncesto y de tenis, pintar,... por tanto, se hará una actuación importante. En la
comisión técnica del barrio, en la que ella no está porque no está en ninguna, es donde según le
dicen se acordó el tema del patinaje. Ha solicitado las actas para ver que se dijo y se acordó. En
cuanto al tema de los vestuarios son pocos pero también pasa en otras instalaciones y se gestiona.
Hay que buscar esa mejor gestión, por ejemplo, poner unas jaulas para que las mochilas no llenen
los vestuarios. En cuanto al rocódromo y al patinaje no van a colocarse junto a la instalación de
fútbol así que eso no debe ser un problema. También está previsto instalar máquinas de
calistenia. Por tanto, están haciendo cosas y trabajando en ello. Por último, indica que la Gerente
de la Fundación Deportiva Municipal lleva semanas hablando con ellos y ayer la visitaron.

El Sr. Mateo indica que quiere que se aclare si el rocódromo y el patinaje van segregados y
aparte del campo de fútbol. Añade un punto 4 a su moción presentada con respecto a los baños
para el parque.

A continuación la Sra. Gil Uncio presenta una moción alternativa "in voce", que a
continuación se transcribe:

"1. Ejecutar el proyecto aprobado para el Polideportivo de Benicalap.

2. Reconocer el trabajo de la Asociación de Vecinos Benicalap-Entrecaminos y el Club de
Fútbol Unión Deportiva Benicalap con la gestión de la instalación."

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular, a la
proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per unanimitat.

ACORD

"1. Ejecutar el proyecto aprobado para el Polideportivo de Benicalap.

2. Reconocer el trabajo de la Asociación de Vecinos Benicalap-Entrecaminos y el Club de
Fútbol Unión Deportiva Benicalap con la gestión de la instalación." 

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític.
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7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a la "Renda Valenciana d'Inclusió".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Renta Valenciana de Inclusión".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES Y MAYORES

PREGUNTA

"La Renda Valenciana d'Inclusió (d'ara endavant RVI) és una prestació econòmica i/o una
prestació professional dirigida a les unitats de convivència residents a la Comunitat Valenciana
en situació o en risc d'exclusió social. Dins de les diferents modalitats d’esta prestació,
l’Ajuntament de València tramita les anomenades Rentes de Garantia: La renta de Garantia
d’ingressos mínims i la renta de Garantia d’inclusió social.

La RVI es podrà incrementar fins al 30% per a sufragar despeses de lloguer o hipoteca i
drets energètics o en un 15% per a garantir els drets energètics en els casos que no existeixin
despeses d'allotjament.

Respecte d’estes prestacions, la regidora que subscriu planteja la següent pregunta:

Quin ha sigut el nombre total de sol·licituds de renta de garantia rebudes durant 2024 i el
que portem de 2025 diferenciant per any i modalitat i especificant quantes han sigut tramitades,
quantes denegades i quantes arxivades. Respecte de les tramitades quines s’han vist
incrementades per a sufragar despeses de lloguer o hipoteca i drets energètics."

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relación con la pregunta presentada por la Concejala Lucia Beamud Villanueva del
Grupo Municipal Compromís a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes
a celebrar en sesión de 17 de junio de 2025, con el Asunto “RENDA VALENCIANA D'
INCLUSIÓ”, se aporta la respuesta siguiente:

La Renta Valenciana de Inclusión (de ahora en adelante RVI) es una prestación económica
y/o una prestación profesional dirigida a las unidades de convivencia residentes en la Comunidad
Valenciana en situación o en riesgo de exclusión social. Dentro de las diferentes modalidades de
esta prestación, el Ayuntamiento de València tramita las llamadas Rentas de Garantía: La Renta
de Garantía de Ingresos Mínimos y la Renta de Garantía de Inclusión Social. La RVI se podrá
incrementar hasta el 30% para sufragar gastos de alquiler o hipoteca y derechos energéticos o en
un 15% para garantizar los derechos energéticos en los casos que no existan gastos de
alojamiento.

Respecto de estas prestaciones, la regidora suscribiente plantea la siguiente pregunta:
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¿Cuál ha sido el número total de solicitudes de renta de garantía recibidas durante 2024 y
lo que llevamos de 2025? diferenciando por año y modalidad y especificando cuántas han sido
tramitadas, cuántas denegadas y cuántas archivadas. Respecto de las tramitadas cuales se han
visto incrementadas para sufragar gastos de alquiler o hipoteca y derechos energéticos.

(TABLA-1)

En el grupo de TRAMITADAS se incluyen, además de las propuestas aprobatorias
resueltas o pendientes de resolución por parte de la Dirección General de Inclusión y
Cooperación al Desarrollo de la Generalitat Valenciana, las propuestas de traslado, los trámites
de defunción y las propuestas de extinción de RVI ya concedidas.

De los expedientes pendientes de trámite de 2025 el 68% corresponde a renovaciones que
tienen que tramitarse a lo largo del año, en función de la fecha de la caducidad del expediente
inicial.

A continuación se detalla, en relación a los de expedientes que ya han sido resueltos desde
la Generalitat Valenciana (tramitados por solicitud de inicio o renovación de los ejercicios 2024 y
hasta el 10 de junio de 2025), en cuantos se ha reconocido, además del derecho a la prestación
económica de RVI, el derecho a alguno de sus complementos, regulados en el artículo 17 de la
LEY 19/2017, de 20 de diciembre, de la Generalitat, de RVI:

1. Complemento de alquiler de vivienda habitual y derechos energéticos (30% del importe
reconocido).

2. Complemento de cuota hipotecaria que graba la vivienda habitual y derechos
energéticos (30% del importe reconocido).

3. Complemento de derechos energéticos para titulares sin gastos de alojamiento
acreditables (15% del importe reconocido).

4. Complemento de familia para unidades de convivencia con más de 6 personas (60€ por
cada persona adicional).

5. Complemento para la realización de itinerario específico de inclusión social En el caso
de las personas prostituidas, víctimas de explotación sexual o trata (320€).

(TABLA-2)

(Los complementos 1, 2 y 3 son incompatibles entre sí pero son compatibles con el 4 y el
5.)

La Renda Valenciana d'Inclusió (d'ara endavant RVI) és una prestació econòmica i/o una
prestació professional dirigida a les unitats de convivència residents a la Comunitat Valenciana
en situació o en risc d'exclusió social. Dins de les diferents modalitats d’esta prestació,
l’Ajuntament de València tramita les anomenades Rendes de Garantia: La renda de garantia
d’ingressos mínims i la renda de Garantia d’inclusió social. La RVI es podrà incrementar fins al



COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE
JUNY DE 2025 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 17 DE JUNIO DE 2025

15

30% per a sufragar despeses de lloguer o hipoteca i drets energètics o en un 15% per a garantir
els drets energètics en els casos que no existeixin despeses d'allotjament.

Respecte d’estes prestacions, la regidora que subscriu planteja la següent pregunta:

Quin ha sigut el nombre total de sol·licituds de renda de garantia rebudes durant 2024 i el
que portem de 2025 diferenciant per any i modalitat i especificant quantes han sigut tramitades,
quantes denegades i quantes arxivades. Respecte de les tramitades quines s’han vist
incrementades per a sufragar despeses de lloguer o hipoteca i drets energètics. 

(TAULA-1)

En el grup de TRAMITADES s'inclouen, a més de les propostes aprovatòries resoltes o
pendents de resolució per part de la Direcció General d'Inclusió i Cooperació al Desenrotllament
de la Generalitat Valenciana, les propostes de trasllat, els tràmits de defunció i les propostes
d'extinció de RVI ja concedides.

Dels expedients pendents de tràmit de 2025 el 68% correspon a renovacions que han de
tramitar-se al llarg de l'any, en funció de la data de la caducitat de l'expedient inicial.

A continuació es detalla, en relació als d'expedients que ja han sigut resolts des de la
Generalitat Valenciana (tramitats per sol·licitud d'inici o renovació dels exercicis 2024 i fins al 10
de juny de 2025), en quants s'ha reconegut, a més del dret a la prestació econòmica de RVI, el
dret a algun dels seus complements, regulats en l'article 17 de la LLEI 19/2017, de 20 de
desembre, de la Generalitat, de RVI: 

1. Complement de lloguer de vivenda habitual i drets energètics (30% de l'import
reconegut).

2. Complement de quota hipotecària que grava la vivenda habitual i drets energètics (30%
de l'import reconegut).

3. Complement de drets energètics per a titulars sense gastos d'allotjament acreditables
(15% de l'import reconegut).

4. Complement de família per a unitats de convivència amb més de 6 persones (60€ per
cada persona addicional).

5. Complement per a la realització d'itinerari específic d'inclusió social En el cas de les
persones prostituïdes, víctimes d'explotació sexual o tracta (320€)

(TAULA-2)

(Els complements 1, 2 i 3 són incompatibles entre si però són compatibles amb el 4 i el 5.)
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##ANEXO-2134746##

TABLA/TAULA 1

TABLA/TAULA 2
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8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Temps d'espera per a accedir als albergs".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Tiempo de espera para acceder a los albergues".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES Y MAYORES

PREGUNTA

"Quins és el temps mitjà d’esperar per poder accedir a una plaça d’alberg, ja siga conveniat
amb l’Ajuntament o pertanyent a la xarxa de la GVA?"

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relación con la pregunta presentada por la Concejala Lucia Beamud Villanueva del
Grupo Municipal Compromís a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes
a celebrar en sesión de 17 de junio de 2025, con el Asunto “TEMPS ESPERA ALBERGS”, se
aporta la respuesta siguiente:

¿Cuál es el tiempo medio de espera para poder acceder en una plaza de albergue, ya sea
conveniado con el Ayuntamiento o perteneciente a la red de la GVA?

El tiempo de espera es muy variable, y en función de la valoración se establece una
prioridad. No obstante, los albergues conveniados con el municipio el acceso es directo y más
agil, pudiendo estimarse el acceso inmediato o en unos pocos días. En cuanto a los recursos
concertados de la GVA el tiempo de espera es superior al municipal.

Quins és el temps mitjà d’esperar per poder accedir a una plaça d’alberg, ja siga conveniat
amb l’Ajuntament o pertanyent a la xarxa de la GVA?

El temps d'espera és molt variable, i en funció de la valoració s'establix una prioritat. No
obstant això, els albergs conveniats amb el municipi l'accés és directe i més àgil, podent
estimar-se l'accés immediat o en uns pocs dies. Quant als recursos concertats de la GVA el temps
d'espera és superior al municipal."
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9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a les "Teràpies de conversió a menors LGTBI a València".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a las "Terapias de conversión a menores LGTBI en València".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"Donada la gravetat dels fets coneguts en relació amb l'aplicació de les mal anomenades
teràpies de conversió a menors LGTBI en el Centre Educatiu Santiago Apòstol, en el barri de
Marxalenes -unes pràctiques expressament prohibides per la Llei 4/2023, de 28 de febrer, per a la
igualtat real i efectiva de les persones trans i per a la garantia dels drets de les persones LGTBI-, i
tenint en compte que en la interpel·lació realitzada a l'alcaldessa en el ple del novembre passat es
va al·legar desconeixement d'estos fets:

Quines actuacions ha dut a terme, està duent a terme o pensa dur a terme el govern
municipal per a investigar i atallar estes pràctiques il·legals, així com per a protegir els menors
potencialment afectats, ara que ja existeix informació suficient per a intervindre amb garanties
tenint en compte que està recollit al projecte educatiu del centre del que la Conselleria d'Educació
disposa de tota la informació?"

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Igualtat

En relació a la pregunta formulada a la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i
Esports per la regidora Lucía Beamud en el seu nom propi i en el del grup municipal Compromís
, a la comissió de Benestar Social, Cultura i Esport de l'Ajuntament de València.

Donada la gravetat dels fets coneguts en relació amb l'aplicació de les mal anomenades
teràpies de conversió a menors LGTBI en el Centre Educatiu Santiago Apòstol, en el barri de
Marxalenes —unes pràctiques expressament prohibides per la Llei 4/2023, de 28 de febrer, per a
la igualtat real i efectiva de les persones trans i per a la garantia dels drets de les persones
LGTBI—, i tenint en compte que en la interpel·lació realitzada a l'alcaldessa en el ple del
novembre passat es va al·legar desconeixement d'estos fets:

Quines actuacions ha dut a terme, està duent a terme o pensa dur a terme el govern
municipal per a investigar i atallar estes pràctiques il·legals, així com per a protegir els
menors potencialment afectats, ara que ja existeix informació suficient per a intervindre
amb garanties tenint en compte que està recollit al projecte educatiu del centre del que la
Conselleria d'Educaciódisposa de tota la informació?

En relació a la seua pregunta, l'Ajuntament de València ha ratificat el seu rebuig i
condemna absoluta a les teràpies de conversió, posicionant-se rotundament en contra d'estes
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p r à c t i q u e s  d e l i c t i v e s .
Des de l'Ajuntament de València es continua posant a la disposició dels centres de València una
àmplia oferta de programes educatius en matèria d'igualtat i diversitat, a través de més de 400
tallers escolars, per a impulsar la sensibilització i la lluita contra la discriminació i LGTBI-fòbia
a la ciutat.

_______________________________________________________________________________________________________________________________

En relación a su pregunta, el Ayuntamiento de València ha ratificado su rechazo y condena
absoluta a las terapias de conversión, posicionándose rotundamente en contra de estas prácticas
delictivas.

 Desde el Ayuntamiento de Valencia se continúa poniendo a disposición de los centros de
València una amplia oferta de programas educativos en materia de igualdad y diversidad, a través
de más de 400 talleres escolares, para impulsar la sensibilización y la lucha contra la
discriminación y LGTBIfobia en la ciudad.

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives a
la "Gran Fira de València 2025".
Preguntas que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativas a
la "Gran Feria de València 2025".
DIRIGIDA A:
C2315-PARQUES Y JARD-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS

PREGUNTA

"Este regidor ha tingut accés a la programació artística de la Gran Fira de València 2025
aprovada per la Junta de Govern Local a instàncies del Servici de Festes i Tradicions. Esta
programació inclou tant les actuacions als jardins del Palau de la Música com les que es
celebraran en la Gran Nit i al llarg de tota la festivitat. En els documents aprovats no s’especifica
la llengua a emprar, però pels títols tot apunta que el valencià serà de nou testimonial o clarament
absent.

Es prega que s’aporte una taula amb tota la programació artística del Servici de Festes i
Tradicions per a la Gran Fira de València, indicant la llengua, data i ubicació en què tindrà lloc
cada espectacle.

Es recorda el criteri manifestat amb anterioritat per la Secretaria General, en l’informe sobre
competències festives sol·licitat per este grup el passat any, d’haver de donar resposta clara a la
totalitat de la pregunta relativa al Servici de Festes i Tradicions amb independència de la divisió
en diverses delegacions realitzada per l’actual govern local en la Gran Fira de València."

RESPOSTA
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Sra. Gil Cano, delegada de Festes i Tradicions

"1.- Es prega que s’aporte una taula amb tota la programació artística del Servici de Festes
i Tradicions per a la Gran Fira de València, indicant la llengua, data i ubicació en què tindrà lloc
cada espectacle.

Esta programació va ser aprovada en JGL a la qual vosté té accés i en la qual es detalla que
són activitats proposades per a les ubicacions de barris, pedanies i la Gran Nit.

Les activitats que utilitzaran el valencià són:

- Tallers infantils per barris i pedanies.

- Espectacle infantil en pedanies.

- Monòlegs en barri i pedanía.

- Actuacions de Folklore Valencià en barri, pedanía i la Gran Nit.

- Preseleccions falleres que es celebren durant quasi tot juliol als Jardins del Palau i a les
respectives demarcacions.

- Tabal i dolçaina als Jardins del Palau.

- Ball per a majors als jardins del Palau.

- Gala de la Casa de l’Artista als jardins del Palau.

Tot i això, també està previst que totes les activitats programades per a la Gran Fira de
València utilicen un idioma o altre en funció del tipo de públic al que es dirigeixen.

A més, no cal oblidar que segons l'Estatut d'Autonomia, a la Comunitat Valenciana “hi ha
dos llengües oficials: el valencià i el castellà” i “totes les persones tenen dret a conéixer i usar les
dos llengües”. L'Ajuntament de València sempre respectarà "la legalitat vigent" respecte a l'ús de
les llengües cooficials en la Comunitat Valenciana."

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives a
les "Activitats "Invisibilitzades"".
Preguntas que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativas a
las "Actividades "Invisibilizadas"".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA
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"En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licite que esta pregunta siga contestada en valencià.

En la programació d’activitats de la Universitat Popular per al curs 2025/26, s’han aprovat
fins a 92 activitats formatives que no apareixen visibles durant el procés de preinscripció perquè
depenen de la contractació de personal temporal encara no assegurat. Aquestes activitats han
estat anunciades tot i que, a hores d’ara, no hi ha prou personal disponible en la borsa derivada
del procés d’estabilització per poder-les impartir. Tenint en compte que la convocatòria d’una
nova borsa d’ocupació no permetria cobrir els llocs amb prou antelació per a aquest curs, quines
mesures concretes i urgents té previst adoptar l’equip de govern per garantir que aquestes
activitats s’impartiran i no quedaran suspeses, evitant així generar falses expectatives a la
ciutadania i evidenciant, una vegada més, la manca de planificació rigorosa en la gestió de la
Universitat Popular?"

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, Presidenta -OAM Universitat Popular

En relació a la pregunta formulada por el regidor Pere Fuset i Tortosa, en el seu nom i en el
del grupo municipal Compromís, a laComissió de Benestar Social, Educació, Cultura i Esport de
l'ajuntamente de València.

En la programació d’activitats de la Universitat Popular per al curs 2025/26, s’han aprovat
fins a 92 activitats formatives que no apareixen visibles durant el procés de preinscripció perquè
depenen de la contractació de personal temporal encara no assegurat. Aquestes activitats han
estat anunciades tot i que, a hores d’ara, no hi ha prou personal disponible en la borsa derivada
del procés d’estabilització per poder-les impartir. Tenint en compte que la convocatòria d’una
nova borsa d’ocupació no permetria cobrir els llocs amb prou antelació per a aquest curs, quines
mesures concretes i urgents té previst adoptar l’equip de govern per garantir que aquestes
activitats s’impartiran i no quedaran suspeses, evitant així generar falses expectatives a la
ciutadania i evidenciant, una vegada més, la manca de planificació rigorosa en la gestió de
la Universitat Popular?

El passat 5 de maig, el Consell Rector de la UP va aprovar l'Oferta Formativa per al curs
2025/26, donant compliment així a una reivindicació històrica dels usuaris i formadors: millorar
la planificació i dur a terme el procés de preinscripció i matrícula abans del període vacacional
d'estiu. A més, gràcies al recent procés d'estabilització del personal formador/animador
sociocultural, s'han generat diferents borses de treball que permetran, també per primera
vegada en la història de la Universitat Popular, substituir este personal o contractar nou, amb la
finalitat d'oferir un millor servici a les necessitats dels usuaris. A mesura que els formadors es
vagen incorporant, els grups es reobriran i activaran gradualment, tal com es va explicar en
l'última sessió ordinària del Consell Rector de la UP.

_______________________________________________________________________________________________________________________________

El pasado 5 de mayo, el Consejo Rector de la UP aprobó la Oferta Formativa para el curso
2025/26, dando cumplimiento así a una reivindicación histórica de los usuarios y formadores:
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mejorar la planificación y llevar a cabo el proceso de preinscripción y matrícula antes del período
vacacional de verano.Además, gracias al reciente proceso de estabilización del personal
formador/animador sociocultural, se han generado diferentes bolsas de trabajo que permitirán,
también por primera vez en la historia de la Universidad Popular, sustituir este personal o
contratar nuevo, con la finalidad de ofrecer un mejor servicio a las necesidades de los usuarios. A
medida que los formadores se vayan incorporando, los grupos se reabrirán y activarán
gradualmente, tal y como se explicó en la última sesión ordinaria del Consejo Rector de la UP.

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000040-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives a
la "Conservació de la Muralla Àrab".
Preguntas que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativas a
la "Conservación de la Muralla Árabe".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA

"La muralla àrab és un dels elements patrimonials i històrics més rellevants de la nostra
ciutat, testimoni de la seua evolució i de la qual conservem importants elements al districte de
Ciutat Vella.

Des dels governs de Compromís vam impulsar la seua rehabilitació i construcció d’un
centre d’interpretació en la part situada a la plaça de l’Àngel. Unes obres que, a hores d’ara, estan
paralitzades i sense cap previsió de reinici.

Però, més enllà d’estes obres, existeixen restes de la muralla islàmica en diferents punts del
centre històric que es troben en una situació d’abandonament inacceptable. Així, les restes de la
muralla del carrer Salines es troba en la Llista Roja del Patrimoni de l’Associació Hispania
Nostra pel seu estat d’abandonament i deteriorament progressiu.

De fet, existeixen varies resolucions del Síndic de Greuges instant a les administracions
públiques, entre elles l’Ajuntament de València a actuar. La darrera, de data 29 de maig de 2025,
urgeix l’Ajuntament i a la Conselleria a adoptar amb determinació totes les mesures per a
millorar la conservació i posada en valor de la muralla àrab del Segle XI, sito al carrer Salines

El patrimoni cultural valencià és una de les principals senyes d’identitat del poble valencià
i els béns que l’integren constitueixen un llegat patrimonial de gran valor, la conservació i
enriquiment del qual correspon a tots els valencians i valencianes i especialment a les institucions
i poders públics.

L’article 46 de la Constitució disposa que tots els poders públics garantiran la conservació i
promouran l’enriquiment del patrimoni històric, cultural i artístic, qualsevol que siga el seu règim
jurídic i la seua titularitat.

És per això que la Regidora que subscriu pregunta:
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Quines són les accions concretes i en quins terminis té previst dur a terme l’Ajuntament de
València per tal de complir amb la Resolució del Síndic de Greuges i millorar la conservació i
posada en valor de la muralla àrab del Segle XI, situada al carrer Salines?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patimoni i Recursos Culturals

"La muralla àrab és un dels elements patrimonials i històrics més rellevants de la nostra
ciutat, testimoni de la seua evolució i de la qual conservem importants elements al districte de
Ciutat Vella.

Des dels governs de Compromís vam impulsar la seua rehabilitació i construcció d’un
centre d’interpretació en la part situada a la plaça de l’Àngel. Unes obres que, a hores d’ara, estan
paralitzades i sense cap previsió de reinici.

Però, més enllà d’estes obres, existeixen restes de la muralla islàmica en diferents punts del
centre històric que es troben en una situació d’abandonament inacceptable. Així, les restes de la
muralla del carrer Salines es troba en la Llista Roja del Patrimoni de l’Associació Hispania
Nostra pel seu estat d’abandonament i deteriorament progressiu.

De fet, existeixen varies resolucions del Síndic de Greuges instant a les administracions
públiques, entre elles l’Ajuntament de València a actuar. La darrera, de data 29 de maig de 2025,
urgeix l’Ajuntament i a la Conselleria a adoptar amb determinació totes les mesures per a
millorar la conservació i posada en valor de la muralla àrab del Segle XI, sito al carrer Salines.

El patrimoni cultural valencià és una de les principals senyes d’identitat del poble valencià
i els béns que l’integren constitueixen un llegat patrimonial de gran valor, la conservació i
enriquiment del qual correspon a tots els valencians i valencianes i especialment a les institucions
i poders públics.

L’article 46 de la Constitució disposa que tots els poders públics garantiran la conservació i
promouran l’enriquiment del patrimoni històric, cultural i artístic, qualsevol que siga el seu règim
jurídic i la seua titularitat.

És per això que la Regidora que subscriu pregunta:

Quines són les accions concretes i en quins terminis té previst dur a terme l’Ajuntament de
València per tal de complir amb la Resolució del Síndic de Greuges i millorar la conservació i
posada en valor de la muralla àrab del Segle XI, situada al carrer Salines?

La Regidoria d’Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals està fermament
compromesa amb la recuperació i posada en valor del patrimoni arqueològic, en totes les seues
manifestacions i de tots els períodes, des del convenciment que constitueix un conjunt unitari que
no sols aporta identitat i cohesió a la comunitat, sinó que també representa un actiu per a la
projecció econòmica de la ciutat i un recurs estratègic per a la seua gestió, en permetre anticipar
troballes abans de qualsevol intervenció al subsòl.
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Respecte a la muralla d’època musulmana, s’han descobert molts trams en els treballs
arqueològics fets a València en les darreres dècades i a sovint n’apareixen altres. Estes restes
estan protegides pel Decret de 22 d’abril de 1949, que en garanteix la conservació siga quin siga
el seu estat, i han estat reforçades per la Llei 16/1985 del Patrimoni Històric Espanyol, que
declara BIC els castells inventariats abans d’eixa data, i per la Llei 4/1998 del Patrimoni Cultural
Valencià, que regula la protecció, ús i intervenció sobre aquests béns.

Tot i això, les restes de muralla situades en terrenys de propietat privada han de ser
conservades pel seu propietari, d’acord amb l’article 36 de la Llei 16/1985, que estableix el deure
de conservació dels titulars dels béns declarats d’interés cultural, i amb l’article 31 de la Llei
4/1998, que obliga els propietaris a mantindre els béns catalogats en condicions adequades per a
la seua conservació i a facilitar-ne la inspecció per part de l’Administració.

El tram de muralla del carrer Salines es troba en una parcel·la de titularitat privada, i per
tant, en correspon la conservació al seu propietari.

Pel que fa al conjunt de les troballes, la gran majoria no romanen a la vista, ja que han
quedat protegides dins d’edificis construïts o, més habitualment, rehabilitats, i no són accessibles
al públic. En el cas de les restes que sí que es mantenen visibles, els seus titulars, públics o
privats, han de complir amb les obligacions de conservació i accés en els termes que estableix la
llei.

L’Ajuntament du a terme, des de fa anys, un projecte d’excavació i recuperació de la
muralla de la plaça de l’Àngel, amb la intenció d’ubicar en la parcel·la contigua el futur centre
d’interpretació de les muralles de la ciutat.

Amb destí a aquest centre, s’està elaborant un inventari de totes les restes aparegudes, que
es podrà consultar una vegada estiga obert al públic."

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000072-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a les "Reparacions i rehabilitacions en instal·lacions esportives".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
las "Reparaciones y rehabilitaciones en instalaciones deportivas".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"El pasado 26 de mayo en la red social X, la alcaldesa manifestó lo siguiente: “Destinamos
más de 35 millones de euros a reparaciones y rehabilitaciones de instalaciones deportivas,
apostando al máximo por el deporte base". Solicitamos desglose por contratos y por cantidades
de los “más de 35 millones de euros a reparaciones y rehabilitaciones” que ha afirmado la
Alcaldesa."

RESPOSTA
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Sra. Gil Uncio, delegada d'Esports

"El pasado 26 de mayo en la red social X, la alcaldesa manifestó lo siguiente: “destinamos
más de 35 millones de euros a reparaciones y rehabilitaciones de instalaciones deportivas.
Solicitamos desglose por contratos apostando al máximo por el deporte base y por cantidades de
los “más de 35 millones de euros a reparaciones y rehabilitaciones” que ha afirmado la
Alcaldesa.

Anualidad 2024

Centro gestor BJ7000000

Crédito Inicial 29.459.896,61

Modificaciones de Crédito 12.202.495,96

Presupuesto Definitivo 41.662.392,57

Retenciones de Crédito 2.905.842,98

Autorizaciones 36.494.490,97

Disposiciones 35.009.759,03

Obligaciones Reconocidas 30.519.055,19

Pagos 27.879.174,50

Al resto de resoluciones se pueden acceder por PIAE."

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000072-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a les "Places per a persones sense llar".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
las "Plazas para personas sin hogar".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES Y MAYORES

PREGUNTA

"¿Cuántas plazas destinadas a acogida existen en los recursos gestionados por la
competencia municipal hasta la fecha de respuesta? Requerimos detalle de número plazas,
localización, perfiles de acogida y entidades/personal encargado en cada uno de los recursos."

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials
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"En relación con la pregunta presentada por la Concejala Maite Ibáñez del Grupo
Municipal Socialista a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes a celebrar
en sesión de 17 de junio de 2025, con el Asunto “Plaçes per a persones sense llar”, se aporta la
respuesta siguiente:

¿Cuántas plazas destinadas a acogida existen en los recursos gestionados por la
competencia municipal hasta la fecha de respuesta? Requerimos detalle de número plazas,
localización, perfiles de acogida y entidades/personal encargado en cada uno de los recursos.

RECURSO TITULAR MODALIDAD
GESTIÓN ENTIDAD GESTORA

P E R F I L
PERSONAS
USUARIAS

PLAZAS
TOTALES

CENTRO URGENCIA
SOCIAL. CUS-1

SANT JOAN DE DEU CONVENIO SANT JOAN DE DEU MUJERES 12

CENTRO URGENCIA
SOCIAL. CUS-2

SANT JOAN DE DEU CONVENIO SANT JOAN DE DEU HOMBRES
M U J E R E S
FAMILIAS

18

HOGAR (BENIMAMET) FUNDACIÓN AMIGÓ PENDIENTE
CONTRATO

FUNDACIÓN AMIGÓ HOMBRES 50

CONVENTO (TORRENT) T E R C I A R I O S
CAPUCHINOS

PENDIENTE
CONVENIO

FUNDACIÓN AMIGÓ FAMILIAS 32

RESIDENCIA JUANA
MARÍA

ESCLAVAS DE MARÍA
INMACULADA

CONVENIO ESCLAVAS DE MARÍA
INMACULADA

MUJERES 30

DOROTY DAY INSTITUTO SOCIAL DEL
TRABAJO (ISO)

CONVENIO INSTITUTO SOCIAL DEL
TRABAJO (ISO)

HOMBRES
M U J E R E S
FAMILIAS

30

CENTRO DE ATENCION A
EMERGENCIAS SOCIALES
(CAES) STA CRUZ

CREU ROJA CONVENIO CREU ROJA HOMBRES
MUJERES

25

CENTRO DE ATENCIA A
EMERGENCIAS SOCIALES
(CAES) DANIEL
BALACIART

CREU ROJA SUBVENCION CREU ROJA HOMBRES
MUJERES

20

EMERGÉNCIAS
CLIMÁTICAS

CREU ROJA CONVENIO CREU ROJA HOMBRES
MUJERES

12

CAES SANCHIS BERGÓN CASA CARIDAD SUBVENCIÓN CASA CARIDAD HOMBRES 12

REFUGI FUNDACIÓN SALUD Y
COMUNIDAD

CONVENIO FUNDACIÓN SALUD Y
COMUNIDAD

HOMBRES
MUJERES

30

CARMELITAS CASAL DE LA PAU CONVENIO CASAL DE LA PAU HOMBRES 1

CIDES CIUDAD DE LA
ESPERANZA

CONCERTADO
CONSELLERIA

CIUDAD DE LA
ESPERANZA

HOMBRES 112

CAT PETXINA CASA CARIDAD CONCERTADO
CONSELLERIA

CASA CARIDAD HOMBRES Y
MUJERES

50

SAN ESTEBAN CARITAS DIOCESANA CONCERTADO
CONSELLERIA

CARITAS DIOCESANA HOMBRES Y
MUJERES

10
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VIVIENDAS PSH AYUNTAMIENTO DIRECTA AYUNTAMIENTO HOMBRES Y
MUJERES

8 VIVIENDAS 18
PLAZAS

VIVIENDAS PHS NATANIA AYUNTAMIENTO CONVENIO NATANIA HOMBRES Y
MUJERES

2 VIVIENDAS 6
PLAZAS

VIVIENDAS PSH SAN JUAN
DE DIOS

AYUNTAMIENTO CONVENIO SAN JUAN DE DIOS HOMBRES Y
MUJERES

2 VIVIENDAS   6
PLAZAS

VIVIENDA BENEJACAM CARITAS CONVENIO CARITAS HOMBRES 1 VIVIENDA 6
PLAZAS

PERNOCTACIONES EN
HOSTALES

HOMBRES
M U J E R E S
FAMILIAS

357 APROX

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000072-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
als "Metges itinerants".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
los "Médicos itinerantes".
DIRIGIDA A:
C2302-REC.HUMANOS-CENTR.TÉC-PARTICIP-ACC.VEC-PEDANIAS

PREGUNTA

"¿Cuántos médicos itinerantes se han solicitado por parte de las diferentes pedanías de
València y cuántos se han puesto a disposición de las mismas? De ser así, indiquen las pedanías,
días y horarios"

RESPOSTA

Sra. Climent, delegada de Participació, Acció Veïnal i Pedanies

"PREGUNTA: ¿Cuántos médicos itinerantes se han solicitado por parte de las diferentes
pedanías de València y cuántos se han puesto a disposición de las mismas? De ser así, indiquen
las pedanías, días y horarios.

El servicio médico en los Centros Auxiliares de las diferentes pedanías de València se
viene prestando por la Consellería de Sanidad, como en años anteriores, conforme a los criterios
organizativos y de personal que tiene establecidos la propia Conselleria de Sanidad, de acuerdo
siempre con la normativa de aplicación. El Ayuntamiento de València está pendiente de que las
necesidades de asistencia médica de los vecinos y vecinas de las pedanías de València, y del
conjunto de la ciudad, se sigan atendiendo adecuadamente por la Administración autonómica,
pero la determinación y organización del personal necesario para la adecuada prestación del
servicio médico -incluidos los “médicos itinerantes” a los que se refiere la pregunta- corresponde
en exclusiva a la Consellería de Sanidad."
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16 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada per Sra. Nuria Llopis Borrego, del Grup Municipal Socialista,
relativa a la “Moció pendent sobre la “Instrumentalització de les Falleres Majors de València i
les seues Corts d'Honor”.
Pregunta “in voce” formulada por Dª. Nuria Llopis Borrego, del Grupo Municipal Socialista,
relativa a la “Moción pendiente sobre la “Instrumentalización de las Falleras Mayores de
Valencia y sus Cortes de Honor”.

La Sra. Llopis pregunta al Sr. Ballester sobre la moción pendiente relativa a la
instrumentalización de las Falleras Mayores de Valencia y sus Cortes de Honor. Añade que hay
un texto trabajado y consensuado por los partidos. Ha habido un malentendido porque su grupo
salió a prensa tras el acuerdo consensuado diciendo que era una moción presentada por el grupo
municipal Socialista, eso enfadó a la delegación y conllevó la ruptura del acuerdo. No le parce
una razón de peso y vuelve a pedir aquí que se retome porque cree que es positivo y hay que
retomarlo.

El Sr. Fuset comenta que potser degué pactar-se també com es faria públic eixe acord. El
grup municipal socialista va ser qui va proposar inicialment i va voler anunciar-lo. Sol·licita que
es donen un mes més i es reprenga este tema per a poder tirar-lo avant.

El Sr. Ballester contesta que no rompe el pacto porque se adelante la nota de prensa, sino
porque el contenido de esa nota de prensa no era lo que se pactó en el acuerdo. Si no queremos
hacer partidismo de este tema no podemos caer en ello. Añade que está abierto a retomar las
negociaciones como se ha solicitado.

17 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada per Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís,
relativa a les “Roques del Corpus”.
Pregunta “in voce” formulada por D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís,
relativa a las “Rocas del Corpus”.

El Sr. Fuset señala que le preocupa el tema de las Rocas ya que se ha contratado una
empresa de carruajes pero para ellos es innecesario porque hay un informe de la Universidad
Politécnica de Valencia que ya dijo qué daños tenían y había que reparar. El nuevo informe
contratado ahora es un mero presupuesto y luego se ha aprobado un nuevo contrato menor a
dicha empresa para reparar. Parece un informe a la carta para poder sacar las Rocas a la calle sin
reparar previamente. Puede ser un peligro para la gente y los participantes y pregunta si esas
Rocas saldrán sin completar la restauración y si va a participar la Roca Diablesa.

La Sra. Gil Cano contesta que el informe de la Universidad Politécnica era sobre la
seguridad de Las Rocas para el ejercicio 2023. Ellos contrataron para el ejercicio 2024y 2025 ese
dictamen. En cuanto a La Roca Diablesa, en este momento, no se contempla sacarla.
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18 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada per Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relativa a la “Situació de la Biblioteca a la Malva-rosa”.
Pregunta “in voce” formulada por Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativa a la “Situación de la Biblioteca en La Malvarrosa”.

La Sra. Ibáñez señala que reciben quejas de los vecinos del barrio de La Malvarrosa sobre
la situación de la biblioteca, que iría en la parcela al lado del hotel aunque no está clara la
ubicación.

El Sr. President contesta que es va reunir amb els veïns al maig per a explicar la situació.
Hui, el solar on va eixa instal·lació, encara no està adscrit a l'Ajuntament en el Cadastre, ja que
està en curs. Tan prompte s'aclarisca, s'arrancarà. Per a juny o juliol està prevista una nova
reunió.

19 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Prec“in voce” formulat per Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatiu
al “Entorn de La Llotja”.
Ruego “in voce” formulado por Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativa al “Entorno de La Lonja”.

La Sra. Ibáñez ruega al Sr. President ya que reciben quejas por la contaminación del
entorno de la Lonja con mucha cartelería: algunas autoescuelas, tiendas de cannabis,... y quieren
que se actúe cuanto antes.

20 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada per Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relativa a la “Celebració de les sessions del Consell d'Immigració i del Consell de Cooperació”.
Pregunta “in voce” formulada por Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativa a la “Celebración de las sesiones del Consejo de Inmigración y del Consejo de
Cooperación”.

La Sra. Ibáñez pregunta a la Sra. Torrado cuándo se van a celebrar las sesiones del Consejo
de Inmigración y del Consejo de Cooperación que aún están activos.

La Sra. Torrado contesta que están previstas sus celebraciones antes del verano.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les onze hores i deu minuts, la Presidència
alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo, el Secretari,
certifique.


